

The Narovlya district invites!

The Narovlya district is famous for the amazing nature, river Pripyat where you can have a rest, spend your weekends with friends or family.

The comfortable hotel "Narovlyanka" is located by the address: town Narovlya, October street 5. Phone: (+375 (0) 2355) 4-20-16.

There is a park where you can spend excellent time on the fresh air. Also you can find a sand beach and a car park. On the ground floor the grocery's and tourist café are located.

If you are a real fisherman and hunter, we are waiting for you in the hunter and fisher's house "Palyashuk". We invite you to immerse into the world of the protogenic nature, combining the modern blessings of a civilisation with rest far from city vanity.

The location of the hunter and fisher's house "Palyashuk" is Narovlya area, v. Konotop, School street, h. 1b.

The contact person is the director of establishment "Narovlya ROS" RSPA "BSHF" Yatsuhno Sergey Viktorovich.

Phones: 8 02355 22604; +375298238472

If you tired of city vanity, we invite you to visit our agromanors:

«Na Zarechnoy»: Narovlya, Sixty years of October 7.

Phone +375336803161

«A nest of the Sea eagle»: Narovlya area, v. Krasnovka, Soviet street 50.

Phone + 375333401631

«Lubasha»: Narovlya area, v. Konotop, Korzuna street 4.

Phone + 375292346678

Here is offered a comfortable rest in nature, boating, horse riding, fishing and bath house. And of cause you will have the chance to try the dishes of the Belarusian national cuisine.

Welcome to Narovlya!

纳罗夫里彦申那欢迎你！

纳罗夫里彦申那以其令人惊叹的大自然而闻名，在普里皮亚季河，您可以独自放松，或与朋友和家人一起放松。

位于纳罗夫里亚，十月街 5 号的舒适性酒店“纳罗夫莲卡”为您提供休息的住处。电话号码：(+375 (0) 2355) 4-20-16。

毗邻的公园为您提供清新的空气和放松的好地方。酒店附近有一个海滩和一个停车场。在一楼有一家杂货店和咖啡厅“旅行者”。

如果你是一个狂热的钓鱼爱好者和猎人，我们正在渔民和猎人的房子“帕尔雅舒客”等你。我们邀请您投身到未受破坏的自然世界中，将现代文明与远离城市喧嚣的休息相结合。

渔民和猎人的房子“帕尔雅舒客”位于纳罗夫连斯库区，卡诺德普村，什克那亚街，1B。

联系人是亚特舒诺. 谢尔盖. 维克多维奇。董事

电话号码：80235522604; +375298238472

如果您厌倦了城市的喧嚣，我们邀请您参加农业旅游，在那里您可以拥有美好的职业，并在我们的农场旅游区享受白俄罗斯自然风光，例如：

“那.扎莱齐诺伊”：纳罗夫里亚，60 年十月街，7

电话号码: +375336803161

“格聂兹多.奥尔拉娜”：纳罗夫连斯库区，克拉斯诺夫卡村，斯维特斯
卡亚街，50

电话号码: +375333401631

“在柳芭莎”：纳罗夫连斯库区，卡诺德普村，卡尔祖那街，4

电话号码: +375292346678

您将在自然和宁静的环境中享受舒适的休息，您还可以去划船和骑马。

钓鱼和草药浴将根据您的要求安排，当然还有优秀的白俄罗斯民族美食！

我们期待着您的光临！